
 

 
 

 

Protokoll från Falu Bridgeklubbs årsmöte 2020-03-07 
 

 

 

1.     

Föredragningslistan godkändes. 

 

2. 

Till ordförande för mötet valdes Gunnar Tunkrans. 

 

3. 

Till sekreterare för mötet valdes Gunbritt Dalmanner. 

 

4. 

Till att justera dagens protokoll valdes Tomas Sundström och Holger Freij. 

 

5. 

Årsmötets behöriga utlysande godkändes. 

 

6. 

Verksamhetsberättelsen och revisionsberättelsen godkändes. 

 

7. 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

 

8. 

Medlemsavgiften för nästkommande år, se punkt 13 i dagordningen, sänks till 50 kr.  

 

9. 

Något arvode utgår inte till styrelsens medlemmar. 

 

10. 

Omval av klubbens ordförande Gunnar Tunkrans på 1 år. Kvar i styrelsen som ordinarie 

ledamöter för ytterligare 1 år är Annika Johansson, Efrem Cachrimanidis och Lars Thuresson. 

2 nya ledamöter valdes in, Ann Christin Cachrimanidou och Maria Hols André , båda på  

2 år. Kvar som suppleant för ytterligare 1 år är Joyce Fahlstad och Inger Backlund omvaldes 

för 2 år. 

 

11. 

Till revisorer valdes Mats Hamp och Beate Haslum-Nilsson för 1 år. Till revisorssuppleant 

valdes Ingalill Bergvall för 1 år. Samtliga omval. 

 

 



 

12. 

Valberedningen för nästa år består av Miro Bakrac och Lena Grönberg, båda omvalda. 

 

13. 

En motion hade lämnats in till årsmötet med anledning av att avgiften till Svenska 

Bridgeförbundet höjs från 230 kr till 280 kr fr o m det nya verksamhetsåret, som  

sträcker sig från 200901—210831. Mötet gick med på styrelsens förslag, att sänka 

avgiften till Falu Bridgeklubb från 100 kr till 50 kr, så att totalavgiften till Bridge- 

förbundet, Dalabridgen och Falu BK blir oförändrad, dvs 390 kr.  

 

 

14. 

Diskussion om klubbens verksamhet för 2020-2021 

Årsmötet beslutade:  

Att vi fortsätter att delta i simultantävlingar på tisdagar 2 ggr/halvår 

Att vi behåller hög/låg-tävlingar på tisdagar 2 ggr/halvår 

Att vi försöker med någon form av träningsspel, t.ex. en gång/månad. Dessa skulle kunna 

innefatta dubblingar, utspel o.dyl. 

Att penningpriser kommer att delas ut efter uppnådda falupoäng om årets verksamhet ger ett 

betydande överskott. 

 

15 

Budgetförslag för 2020 

Styrelsen siktar mot en 0-budget.  

Mötesdeltagarna uppmanades att köpa Restaurangchansen, som ger ett bra tillskott i kassan.  

 

16. 

Sommarbridgen kommer att spelas som vanligt.  

Ordförande delade ut ett antal mästarbevis, klövernålar samt en ruternål innan årsmötet 

avslutades.  

 

 

………………………………………                          …………………………………….. 

Gunbritt Dalmanner, sekr.                                            Gunnar Tunkrans, ordf. 

 

 

Justeras: 

 

 

………………………………………                           ……………………………………. 

Tomas Sundström                                                         Holger Freij                                                

 


